

November 22, 2012

Coram: LeBel, Abella and Cromwell JJ.

BETWEEN:

Paciorka Leaseholds Limited, Bruce
Paciorka, Gordon Paciorka, Elizabeth Frey,
Hilda Fisher House, Carlos Rafael
Macchiavello, Virginia Rosalie
Macchiavello, Frieda Pope, Rachel Lydia
Beattie, Sharon Lily Pope, Nancy Louise
Hillman and Judy Diane Listhaeghe

Applicants

- and -

Corporation of the City of Windsor

Respondent

JUDGMENT

The applications for leave to appeal from the judgments of the Court of Appeal for Ontario, Number C54542, 2012 ONCA 431, dated June 22, 2012, and 2012 ONCA 601, dated September 13, 2012, are dismissed with costs. The costs awarded in this Court are not payable until a determination is made by the Ontario Municipal Board, the matter is otherwise resolved or until the Court of Appeal otherwise orders.

Le 22 novembre 2012

Coram : Les juges LeBel, Abella et Cromwell

ENTRE :

Paciorka Leaseholds Limited, Bruce
Paciorka, Gordon Paciorka, Elizabeth Frey,
Hilda Fisher House, Carlos Rafael
Macchiavello, Virginia Rosalie
Macchiavello, Frieda Pope, Rachel Lydia
Beattie, Sharon Lily Pope, Nancy Louise
Hillman et Judy Diane Listhaeghe

Demandeurs

- et -

Corporation of the City of Windsor

Intimée

JUGEMENT

Les demandes d'autorisation d'appel des arrêts de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C54542, 2012 ONCA 431, daté du 22 juin 2012, et 2012 ONCA 601, daté du 13 septembre 2012, sont rejetées avec dépens. Le paiement des dépens accordés par notre Cour est suspendu jusqu'à ce que la Commission des affaires municipales de l'Ontario rende une décision, que l'affaire soit résolue autrement ou que la Cour d'appel prononce une ordonnance contraire.

- 2 -

No. 34929

J.S.C.C.
J.C.S.C.